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SAYIN SAKİNLERİMİZ,            25.10.2017 

Yönetimimizin yürüttüğü çalışmalarla ilgili olarak aşağıdaki bilgileri siz değerli sakinlerimizle paylaşmak istiyoruz: 

YAZA VEDA GECESİ: 

20 Ekim 2017 Cuma akşamı Sitemiz Sosyal Tesisi Ardıçlı Göl Cafe’ de sakinlerimizin yoğun katılımı ile 

‘’Yaza Veda Gecesi’’ düzenlenmiştir. Gecede Canlı müzik eşliğinde sunulan ikramlarla sakinlerimiz güzel 

bir akşamda bir arada olmanın keyfini yaşamışlardır. Geçtiğimiz yıl da düzenlenen bu geceler artık 

geleneksel hale gelmiştir.  

SİTE CADDE VE SOKAKLARINA GÜVENLİK KAMERALARI KURULUMU 

Sitemizin tüm cadde ve sokaklarını görüntüleyecek şekilde planlanan ve 54 adet kameradan oluşan 

sistemin alt yapı kablolama çalışmalarına başlanmıştır. Uygulama sırasında gerekli görülürse kamera 

sayısı arttırılabilecektir. Nilüfer Meydanı’ nda bulunan Mobese tipi 4 adet kamera da yeni yapılan sisteme 

dahil edilecek ve tüm kameralar mevcuttaki 66 adet kamera ile birlikte 24 saat boyunca otomasyon 

odasından izlenecektir. 

AVCILAR EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜ’ NE DİLEKÇEMİZ 

Sitemiz bağlantı yolu boyunca akşam ve gece saatlerinde yol kenarına park eden araçlardaki kişiler 

tarafından ya da Yeşilkent Mah. Bölgesinden havaya atılan silahların sesleri özellikle hafta sonu günlerde 

sitemizden duyulmaktadır. Zaman zaman da bu silahların ‘’yorgun mermi’’ olarak adlandırılan mermileri 

sitemiz içine ya da bazı sakinlerimizin araçlarının üstüne veya camlarına düşmüştür. Daha önce de bu konu 

ile ilgili Avcılar İlçe Emniyet Müdürlüğü’ ne dilekçe vermiş olmamıza rağmen söz konusu durumların devam 

etmesi nedeniyle Avcılar Emniyet Müdürlüğü’ ne tekrar dilekçe verilmiş ve sorunun çözümü talep edilmiştir.  

ANA GİRİŞ KAPISI YENİLENMESİ 

Bildiğiniz üzere uzun zamandır giriş kapımızın fiziki emniyetini arttırmak için 2 giriş 2 çıkışlı hale getirecek 

çalışma içindeyiz. Bu cümleden olarak sizlere de bir anket göndermiştik. Sizlerden gelen geri dönüşler 

üzerinden alınan teklifler arasındaki fiyat uyumsuzluğu ve ucu açık olmaları nedeniyle değerlendi rme için 

bu konuda uzman sakinlerimiz Mimar Oya ve Mimar Numan Esirger çiftinden yardım istedik ve ilk 

değerlendirme toplantısını 30 Eylül Cumartesi günü ve ikinci toplantımızı da 2 Ekim Çarşamba günü yaptık. 

Uzmanlarımızdan gelen öneriler ışığında proje detaylandırılmasına karar verilmiştir, Bu konudaki 

gelişmeleri sizlere duyurmaya devam edeceğiz ancak gecikmenin siz sayın sakinlerimizin menfaatlerinin 

korunmasına yönelik olduğunu bir kez daha hatırlatırız.  

 

Tüm Sakinlerimize sevgilerimizi ve saygılarımızı sunarız.. 

 

ARDIÇLI GÖL EVLERİ SİTE YÖNETİMİ 


